

朝陽科技大學 094學年度第2學期教學大綱
Safety Education for Young Children 嬰幼兒安全教育

當期課號	3444	Course Number	3444
授課教師	高麗鈞	Instructor	KAO,LI CHUNG
中文課名	嬰幼兒安全教育	Course Name	Safety Education for Young Children
開課單位	幼兒保育系(四進)四B	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程教學目標包括： 1.學習保護嬰幼兒身體安全，並促進其身心健康之相關知能。 2.教導幼兒自我保護的知識與技能，培養幼兒正確的安全生活習慣和態度。	Objectives	The objectives of the course are: 1. To learn to protect body safety and promote physical and mental health of young children. 2. To teach young children knowledge and skills of self-protection and to help children form good habits and attitudes towards a safe life style.
教材	自編講義/lecture for self arrangement	Teaching Materials	
成績評量方式	1、上課參與、分組討論（40%） 2、期中及期末考（60%）	Grading	Class participation & attendance 40%; Mid term and Final(Methods and Technics) 60%
教師網頁	-		
教學內容	1、介紹幼兒安全教育的基礎認知。 2、瞭解相關法規。 3、探討園所設備.飲食衛生及校外活動與安全 4、預防與現場事件處置的應用	Syllabus	1.Introduce students to the base theory associated with safely education for early childhood 2.introduce students to realize the related lows and rules. 3.realize and discuss the related safely issues 4.prevention and first aid for accident.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。